
آرمان ملی: کاپیتان تیم ملی فوتبال کشورمان از علاقه اش برای 
بازی در بوندس لیگا و سری A ایتالیا صحبت کرد. 

   بیانیه 
اواسط فروردین ماه سال جاری باشگاه فاینورد به طور رسمی 
اعلام کرد که بند تمدید یک ساله قرارداد بال ایرانی اش را فعال 
نخواهد کرد. باشگاه فاینورد با انتشار بیانیه ای وضعیت آینده 
حرفه ای علیرضا جهانبخش را تشریح کرد. این بال ایرانی قرارداد 
فعلی اش با این باشگاه هلندی در پایان فصل جاری منقضی 
می شود و در قرارداد او بند تمدید یک ساله وجود دارد. در این 
بیاینه آمده که این باشگاه هلندی بند تمدید یک ساله قرارداد دو 
بازیکن خود یعنی علیرضا جهانبخش و کوستاس لامپرو را تمدید 
نخواهد کرد و این موضوع را به اطلاع آنها رسانده است. فاینورد 
کید کرد که فسخ رسمی قرارداد یا خودداری از فعال کردن  اما تأ

بند تمدید قرارداد همیشه به معنای پایان همکاری نیست و 
این باشگاه ممکن است برای عقد قرارداد جدیدی با این 
کره شود. طبق  دست بازیکنان برای فصل آینده، وارد مذا
توافق باشگاه فاینورد با جهانبخش و دیگر بازیکنانی که 
قراردادشان در پایان فصل جاری منقضی می شود، این 

باشگاه باید تا تاریح یکم آوریل )13 فروردین( به طور 
رسمی به آنها اعلام می کرد که قصدی برای فعال 

کردن بند تمدید یک ساله قراردادشان ندارد 
و همین کار را هم کرد. 
   نظر روزنامه نگار

پیروزی 6- 0 فاینورد مقابل حریف 
کس بازی ای است که  سنتی اش  آژا
تا سال ها در ذهن همه هواداران 

فاینورد  خواهد ماند. اما این بازی 
داشت:  هم  دیگر  گی  ویژ یک 

علیرضا  جهانبخش ستاره ایرانی 
فاینورد صدمین بازی خود با 
پیراهن این تیم  را انجام داد و 
چه هدیه ای بهتر از پیروزی 
پرگل مقابل حریف سنتی  برای 

جشن گرفتن صدمین بازی. 
  حتی به نظر می رسید که 

می تواند  جهانبخش 
صدمین  جشن  شب 
 بازی اش را به بهترین 

گلزنی در  با  شکل ممکن و 
پایان  به  گل  فاینورد  ادامه جشنواره 

برساند اما آیاسه اوئدای ژاپنی با قرار گرفتن در آفساید 
 این شانس را از علیرضا گرفت.  دنیس فن ایرسل، خبرنگار 

حوزه فاینورد شبکه  RTV   می گوید از مردود  شدن گل جهانبخش 
در آن بازی مهم همچنان افسوس می خورد. او  گفت: یک دقیقه 
قبل از گل مردود جهانبخش گفتم خیلی دلم  می خواهد او در 
صدمین بازی اش گل بزند و نتیجه را 7- 0 کند.   او در ادامه به بررسی 
احتمالات آینده جهانبخش در فاینورد پرداخت.  یک هفته پیش 
بود که اعلام شد قرارداد او با باشگاهش رسما فسخ  شده است، 
اما این به آن معنی نیست که دو طرف نمی توانند برای  امضای 
قراردادی جدید به توافق برسند.  فن ایرسل طرفدار همین نظر 
است. او گفت: جهانبخش دیگر بازیکن  فیکس نیست ولی باز هم 
برای فاینورد بسیار مهم است. علیرضا  وقتی وارد زمین می شود 
تجربه گران قدری به تیم اضافه می کند و با  توجه به همه جوانب 
گر فاینورد او را  نگه دارد. البته این  من خیلی خوشحال می شوم ا
را می دانم که علیرضا برای توافق جدید با باشگاه  باید 
از برخی انتظارهایش صرف نظر کند. او حالا دیگر 
بازیکن فیکس  نیست و مدتی است نتوانسته 
آنچه از او انتظار می رود را به شکل  کامل نمایش 
بدهد. با اینحال من اعتقاد دارم جهانبخش 
بازیکن  خیلی باارزشی است.   ولی همکار این 
خبرنگار در برنامه  RTV   با او مخالفت کرد و گفت 
شک  دارد که جهانبخش شخصا تمایلی به ماندن 
در فاینورد داشته باشد.  دنیس کراننبورگ 
کن 30 ساله شده ای، دیگر  گفت: تصور 
فیکس  نیستی و مجبوری با دستمزد کمتر 
کنار بیایی. چنین بازیکنی به  احتمال 
زیاد ترجیح می دهد به جای دیگری 
برود تا دستمزد بیشتری  بگیرد. بعید 
می دانم با این شرط موافقت کند.   
گفت: من  ولی فن ایرسل در پاسخ 
گر فاینورد حداقل برای  می گویم ا
تلاش  جهانبخش  داشتن   نگه 

نکند این کاری احمقانه است. 
   نظر مدیر برنامه 

امیر هاشمی مقدم 
حضور  درباره 
جهانبخش در لیست 
برای  نکونام  مدنظر 
پیوستن به استقلال به 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم 
کره ای از جانب باشگاه  گفت: مذا
استقلال با من نشده است. تمرکز 
علیرضا در حال حاضر صددرصد روی همراهی 
تیم ملی در جام ملت های آسیا 2023 است و در 

رده باشگاهی هم تنها روی فاینورد تمرکز دارد. مدیر برنامه های 
علیرضا جهانبخش و مدرس رسمی فیفا در هلند، درباره آینده 
حرفه ای این بازیکن که قرارداد فعلی اش با باشگاه فاینورد در پایان 
فصل جاری منقضی می شود، اظهار داشت: علیرضا به دنبال این 
است که فصل را با فاینورد به پایان برساند و پس از آن هم خواهیم 
دید چه می شود، اما جهانبخش قصد دارد همچنان در خارج از 

ایران به فوتبالش ادامه دهد و فوتبال اروپا اولویت او خواهد بود. 
   تصمیم؟

علیرضا جهانبخش درباره اینکه آیا علاقه دارد روزی در 
بوندس لیگا بازی کند، به برنامه »Kick ‘t Met« شبکه تلویزیونی 
از  بوندس لیگا همیشه یکی  گفت:  »زیگو اسپورت« هلند، 
لیگ های مورد علاقه من بوده است. بازیکنان ایرانی زیادی 
در آنجا داشته ایم. آنها سال ها در سطح بالایی در بوندس لیگا 
بازی کردند و من با نگاه کردن به بازی این دست بازیکنان 
در تیم ملی و تیم های باشگاهی شان بزرگ شدم. همچنین 
کنون بازیکنانی در آنجا داریم،  عاشق لیگ ایتالیا هستم چون ا
بنابراین جالب خواهد بود که در آنجا باشم. با این حال آینده 
قابل پیش بینی نیست و باید ببینیم چه خواهد شد. بال ایرانی 
فاینورد که سابقه بازی در لیگ برتر انگلیس برای برایتون را دارد، 
گو خیمنس  درباره سابقه بازی در این لیگ و توصیه به سانتیا
هم تیمی  مکزیکی اش که مورد توجه باشگاه های لیگ برتری 
قرار گرفته، اظهار داشت: من و سآنتی خیلی با هم صحبت 
می کنیم. او بازیکنی فوق العاده و مهمتر از آن انسان بی  نظیری 
است. در مورد جزئیات و وضعیت کلی با هم صحبت می کنیم. 
جهانبخش گفت: لیگ برتر انگلیس، فوق العاده  است و هر 
فوتبالیستی احتمالا با خود می گوید بازی در لیگ برتر یک 
رؤیاست. بزرگ ترین تفاوتی که من بین اردویژه و لیگ برتر 
مشاهده کردم این است که سرعت بازی در آنجا بسیار مهم 
است و با احترام به تمامی بازیکنان شاغل در لیگ اردویژه، 
کیفیت تری روبه رو می شوید  شما در لیگ برتر با بازیکنان با
که قادر  که این به خاطر قدرت مالی خوب باشگاه هاست 
هستند بازیکنان و مربیان خوبی را به خدمت بگیرند. کاپیتان 
تیم ملی ایران ادامه داد: به غیر از این مواردی که گفتم، کل 
دنیا بازی های لیگ برتر را می بینند و همین باعث می شود 
انتظارات از بازیکنان هم بیشتر شود. همیشه به بازیکنانی 
که می خواهند گام بعدی را در دوران حرفه ای خود بردارند، 
می گویم در کشورهایی همچون آلمان و هلند به بازیکنان این 
فرصت داده می شود که خودشان را با محیط و فرهنگ جدید 
وفق دهند، اما رفتن از یک کشور اروپایی به بریتانیا تغییر بزرگی 
از لحاظ فرهنگی، سبک زندگی و... است. با توجه به شرایط کلی 
کم بر لیگ برتر از شما انتظار می رود که خیلی سریع عملکرد  حا

مدنظرتان را در زمین ارائه دهید. 
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لیگ های مطرح اروپایی مقصد کاپیتان است 

مسیر متفاوت برای جهانبخش؟!

جوکر تاریخ سازی کرد 
فوق ستاره صربستانی تیم بسکتبال دنور 
گتس، MVP این فصل لیگ NBA شد. با اعلام  نا
مسئولان لیگ NBA، نیکولا یوکیچ فوق ستاره و 
گتس، به  سنتر صربستانی تیم بسکتبال دنور نا
عنوان MVP )ارزشمندترین بازیکن( این فصل 
، این  لیگ NBA انتخاب شد تا برای سومین بار
عنوان را به دست آورد. این فوق ستاره صربستانی 
که لقب جوکر را هم به خود اختصاص داده، در 
، 12. ۴ ریباند،  این فصل میانگین 26. ۴ امتیاز
۹ پاس گل و 1. ۴ توپ ربایی در هر بازی را به ثبت 
رسانده است. به این ترتیب او تنها بازیکن غیر 
آمریکایی در تاریخ لیگ NBA است که موفق 
شد برای سومین بار، عنوان MVP این مسابقات 

را به دست آورد. 

ویژه

تمرین نساجی مازندران حال 
کت  و هوای تازه ای پیدا کرد. سا
الهامی، سرمربی نساجی نیز 
به دو بازیکن تیمش هدیه 
کرد و  گران قیمتی اهدا  تولد 
تمرین تیم مازندرانی پس از 
این جشن تولد حال و هوای 

خوبی داشت.

گنین و آلوز   این هفته وا
باید مقابل روبرتو تورس به 
میدان بروند و این نبرد تمام 
تین یکی از جذاب ترین  لا
تقابل های فوتبال ایران 
خواهد بود و باید دید کدام 
بازیکن در قامت یک ستاره 

قد علم خواهد کرد. 

ریو فردیناند، کاپیتان سابق 
منچستریونایتد، بعد از گل دوم 
خوسلو به بایرن از خود بی خود 
شده بود. ریو فردیناند که به 
عنوان خبرنگار شبکه تن ان تی 
اسپورتس از کنار زمین نظاره گر 
بازی بود، بی صبرانه منتظر برد 

رئال بود. 

ت
شــ

س نو
عک

تین          خوشحالی   جشن تولد  نبرد لا

گفتوگو

اردلان آشتیانی بازیکن سابق پرسپولیس در 
گردان اوسمار مقابل نساجی،  مورد عملکرد شا
عملکرد کادر فنی و البته دیدار بعدی پرسپولیس 

صحبت کرد. 
   نظر شما درباره پیروزی پرسپولیس مقابل 

نساجی چیست؟
 نساجی تیم قدرتمندی بود و بردن این تیم 
در قائمشهر کار سختی بود، اما خدا را شکر با 
تفکرات اوسمار و هنرنمایی اورونوف یک پیروزی 
حساس را به دست آوردند. نساجی پیش از دیدار 
با پرسپولیس نتایج خوبی کسب کرده بود و از 
این جهت کار پرسپولیس برای این دیدار دشوار 
بود. بازیکنان پرسپولیس در تعیین این نتیجه 
تأثیرگذار بودند، اما دیدیم که در چند صحنه 
سرخ پوشان اشتباهات بزرگی داشتند از جمله 
روی گلی که دریافت کردند و امیرمحمد هوشمند 
خیلی راحت به توپ ضربه زد و دروازه بیرانوند را 
باز کرد. رفیعی به عنوان بازیکن باتجربه سرخ ها 

نباید در آن صحنه بی تجربگی می کرد. 
    در ۲ بازی اخیر پرسپولیسی ها اخراجی 

داشتند! 
عالیشاه در دیدار با سپاهان کار اشتباهی 
انجام داد و کارت قرمز گرفت و در بازی حساس 
کنون سروش  مقابل نساجی حضور نداشت و ا
رفیعی با اینکه از او انتظار بیشتری می رفت، اما 
با انجام خطا های بی مورد اخراج شد و بازی 
حساس بعدی با هوادار را از دست داد. نباید 
این اشتباهات در پرسپولیس وجود داشته 
باشد، آن هم در مقطعی که پرسپولیس به تک 
تک بازیکنان خود احتیاج دارد. اورونوف جور 
رفیعی را کشید و نگذاشت پرسپولیس در این 
شرایط حساس امتیازی از دست بدهد. او یکی 

از بهترین بازیکنان فعلی سرخ پوشان است. 
   پرسپولیس در دیدار بعدی به مصاف 

هوادار می رود!
هوادار تیم خوب و یکدستی است و مسعود 
شجاعی در قامت سرمربی عملکرد خوبی نشان 
داده و شرایطشان در جدول تا حدودی خوب 
است، اما خطر سقوط را هم دارند. هوادار در 
بازی گذشته متوقف شد و به دنبال کسب امتیاز 
در بازی آینده خود هستند. اوسمار باید این 
گردان  بازی را به خوبی آنالیز کند و نقاط ضعف شا
شجاعی را شناسایی و از آن ها به خوبی استفاده 
کند. حقیقی دروازه بان خوبی است و تجربه 
کافی را خواهد داشت، اما با وجود اورونوف ما تا 

حدودی خیالمان راحت است. 
 ارزیابی شما از عملکرد کادر فنی پرسپولیس 

چیست؟
 اوسمار عملکرد خوبی داشته و نباید او را 
با 2 نتیجه غیرقابل قبول سنجید. او در دیگر 
مسابقات نتایج خوبی کسب کرد و صلاحیت 
هدایت پرسپولیس در فصل آینده را دارد. باید 
به او فرصت داده شود و با حمایت از او ان شاءا... 
به نظرم  کنیم.  کسب  را  این فصل  قهرمانی 
استقلال امتیاز از دست خواهد داد و قرمزپوشان 
اینبار با استفاده از یک فرصت طلایی صدر را در 

اختیار خواهند گرفت. 

آشتیانی:
اوسمار عملکرد خوبی 

داشته است 

مشخص شدن رقبای سرلک در  
مسابقات جهانی گزینشی المپیک

ایسنا: نماینده وزن ۵7 کیلوگرم کشتی آزاد 
ایران رقبای خود در مسابقات گزینشی المپیک 
کشی  در استانبول را شناخت. مراسم قرعه 
رقابت های جهانی کشتی آزاد کسب سهمیه 
المپیک به عنوان آخرین فرصت برای کسب 
سهمیه المپیک پاریس در استانبول برگزار شد و 
علیرضا سرلک تنها نماینده ایران در این رقابت ها 
رقبای خود را شناخت. در وزن ۵7 کیلوگرم این 
مسابقات که 27 شرکت کننده حضور دارند، 
علیرضا سرلک دارنده مدال نقره جهان از ایران 
در دور نخست به مصاف سیمونه پیرودو از 
ایتالیا می رود و در صورت برتری در دومین مبارزه 
و در مرحله یک هشتم نهایی به مصاف روبرتی 
دینگاشویلی از گرجستان خواهد رفت. سرلک 
در صورت رسیدن به یک چهارم نهایی با یکی 
از کشتی گیران قزاقستان، ترکمنستان یا رومانی 
برای رسیدن به نیمه نهایی مصاف خواهد کرد. 
سرلک برای رسیدن به فینال به احتمال فراوان 
در دیداری سخت به مصاف اسپسنر لی آمریکایی 
خواهد رفت که مسیر چندان سختی تا رسیدن 
به نیمه نهایی در پیش ندارد. سرلک روز شنبه 

هفته آینده به مصاف رقبای خود خواهد رفت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: پیشکسوت پرسپولیس گفت: پرسپولیس با عملکرد 
خوبی که تا به امروز در لیگ داشته ثابت کرده که شایستگی 
قهرمانی را در این دوره از رقابت ها دارد. ضیا عربشاهی در گفت وگو 
با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد تیم پرسپولیس در بازی برابر نساجی 
مازندران اظهار کرد: پرسپولیس بازی بسیار خوبی برابر نساجی 
انجام داد، البته این تیم نتیجه خوبی در این فصل نگرفته و 
احتمال سقوط آن به انتهای جدول وجود دارد. پرسپولیس با 3 
امتیازی که از این تیم گرفت دوباره توانست شانس قهرمانی خود 
گر برابر سپاهان نتیجه را مساوی  را افزایش دهد. پرسپولیس ا
نمی کرد شرایط بهتری از نظر امتیازی داشت. به هر صورت باید 
در ۴ بازی باقی مانده با روحیه و انگیزه بالا و با اتحاد و همدلی 
بتواند بازی ها را ببرد تا قهرمانی خود را تثبیت کند. او با بیان 
اینکه پرسپولیس شرایط قهرمانی را دارد، افزود: شانس قهرمانی 
پرسپولیس با داشتن مهره های خوب بیشتر از استقلال است، 
پرسپولیس در حال حاضر در هیچ پستی ضعف ندارد و بهترین 
گر در ۴ بازی باقی مانده بتواند امتیازات لازم را  شرایط را دارد. ا
کسب کند قهرمانی دور از دسترس نیست. پیشکسوت پرسپولیس 
ادامه داد: بازیکنان پرسپولیس از نظر روحی و روانی در بهترین 
شرایط قرار دارند و تا به امروز در هیچ بازی کم کاری نکردند و از 
کتیک نسبت به سایر تیم ها بهتر عمل کردند.  نظر تکنیک و تا
گر در ۴ بازی باقیمانده نیز با همین روند بازی ها را ادامه دهند،  ا
شایستگی قهرمانی را دارند و دوباره می توانند جام قهرمانی را به 

خود اختصاص دهند. 

بیــنالمــلل
  سنگربان بایرن مونیخ از شکست برابر رئال مادرید بسیار 
ناراحت است. بایرن مونیخ شب تلخی را برابر رئال مادرید در نیمه 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا تجربه کرد. بایرن درحالیکه با یک گل از 
رئال پیش بود در دقایق پایانی دو گل دریافت کرد که مانوئل نویر 
روی گل نخست آن مقصر اصلی بود. به نوشته DAZN، نویر بعد 
کنون حال من را  از بازی گفت: هر کسی که فوتبال را تجربه کرده ا
می داند. واقعا سخت است که در این شرایط صحبت کنم. او ادامه 
داد: در ظرف دو دقیقه همه چیز خراب شد و از صعود به فینال 
بازماندیم. تا دقیقه 88 از رئال پیش بودیم اما در کمترین زمان 
ممکن همه چیز تغییر کرد. این واقعا سخت و عذاب آور است. 

کنون  خودمان را در لندن دیدیم اما ا
توان صحبت کردن نداریم. به نظرم 
داور تحت تاثیر برنابئو قرار گرفت و 
این درست نیست. نویر نتوانست 
صحبت های خود را کامل کند و از 

شدت ناراحتی و اندوه مصاحبه خود 
را نیمه تمام گذاشت و 

رفت. سنگربان بایرن 
مونیخ باوجود آنکه 
شب بسیار خوبی را 

تجربه کرد اما یک 
اشتباه بد داشت 

که باعث شد تا 
رئال گل تساوی 
را به ثمر رساند. 

شاه محمدی: تمام بازیکنان زحمت می کشند، فقط اورونوف را گُنده نکنید 

آنچلوتی: پرس ناخدای رئال است 

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
درخشش اوستون اورونوف ازبک در ترکیب 
پرسپولیس، توجه تمام رسانه ها و هواداران 
را به خود جلب کرده است، اما تمام بازیکنان 
در  شاه محمدی  جمشید  می درخشند. 
گفت وگو با میزان، درباره پیروزی پرسپولیس 
مقابل نساجی در هفته بیست وششم لیگ 
بازی جذابی  برتر فوتبال، اظهار داشت: 
بود و لذت بردیم. خداراشکر بازیکنان با 
ارزشمند  امتیاز   3 و  کردند  بازی  صلابت 
این دیدار را از قائمشهر به تهران آوردیم. 
مهاجم اسبق پرسپولیس در رابطه با عملکرد 
اورونوف عنوان کرد: در اینکه اورونوف بازیکن 
تکنیکی و تأثیرگذاری است شکی نیست، 

اما نباید فقط او را گُنده کنید! پرسپولیس 
بازیکنان دیگری هم دارد که خیلی می دوند، 
می جنگند و زحمت می کشند، اما اورونوف به 
خاطر گل هایی که می زند به مراقبت بیشتر 
دیده می شود. وی در ادامه گفت: به نظر من 
پرداختن بیش از حد به یک بازیکن ممکن 
است تیم را وارد حاشیه و دودستگی کند و 
حتی برای خود اورونوف هم خوب نیست. 
از شما رسانه ها و به ویژه همه پرسپولیسی ها 
می خواهم بقیه بازیکنان مثل مسعود ریگی 
و سینا اسدبیگی جوان و بقیه را هم ببینند. 
و  این تک محوری و تک ستاره دانستن 
ک و به  خواندن پرسپولیس می تواند خطرنا
ضرر این تیم باشد. پیشکسوت پرسپولیس در 

خصوص اظهارات اخیر رضا درویش در مورد 
هاشمی نسب  مهدی  و  سپاهان  ماجرای 
نیز متذکر شد: مدیریت باشگاه باید آرامش 
داشته باشد و به تیمش هم آرامش دهد. 
من این روز ها هیچ مصاحبه ای از مدیرعامل 
در  مرتب  درویش  اما  ندیده ام،  استقلال 
حرف  نوشتاری  رسانه های  و  تلویزیون 
می زند، خط و نشان می کشد و مصاحبه 
می کند. شاید این کار ها برای جلب هوادار 
تمرکز  است  ممکن  اما  باشد،  مخاطب  و 
تیم را برهم زده و رقیبان را تحریک کند. او 
بهتر است سکوت کند و در آرامش به کار ها 
بپردازد. این حواشی اصلا به سود پرسپولیس 
پایان  در  شاه محمدی  جمشید  نیست. 

درباره دیدار پرسپولیس و تیم هوادار در هفته 
، تصریح کرد: هوادار  بیست وهفتم لیگ برتر
در هفته های اخیر با مسعود شجاعی ثابت 
کرده که راحت نمی بازد و تیمش خیلی راحت 
گل می زند. قطعا بازی سختی پیش روی 
گر بچه ها خودشان  پرسپولیس است، اما ا
باشند و اسیر حواشی و ورزشگاه محل بازی 
و این مسائل نشوند، پیروزی و 3 امتیاز به 
دست می آید. پرسپولیس بازیکنان باتجربه 
و خوبی دارد که فصل گذشته 3 جام گرفتند و 
اغلب آن ها امروز در تیم باقی مانده اند. خود 
من خیلی خوشبین هستم که پرسپولیس 
نتیجه بگیرد به شرط آنکه همه بازیکنانش 

دیده شوند، نه فقط یک بازیکن!

کارلو آنچلوتی سرمربی رئال مادرید پس از 
برد دراماتیک مقابل بایرن مونیخ و راهیابی 
گردانش  به فینال لیگ قهرمانان اروپا، از شا

تمجید کرد. 
   ناخدا و ملوان 

گردانش در دور برگشت  کارلو آنچلوتی که شا
از مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا موفق 
شدند با بازگشتی رؤیایی شکست یک بر صفر 
مقابل بایرن مونیخ را جبران کنند و با دو گل 
دیرهنگام خوسلو به برتری 2 بر یک برسند و 
در مجموع دو دیدار رفت و برگشت با برتری ۴ 
بر 3 به دیدار فینال صعود کنند، گفت: اینجا 
ناخدایی وجود دارد به نام فلورنتینو پرس و ما 
ملوانانش هستیم. او این نسل فوتبالیست ها را 
گردهم آورده و امیدوارم بتوانیم به یک قهرمانی 

دیگر در لیگ قهرمانان به ارمغان بیاوریم. 
   کامبک

از  دیگر  کامبکی  ثبت  به  اشاره  با  وی 
گردانش در لیگ قهرمانان اروپا افزود:  شا
که  بازیکنانی  و  فوق العاده  ورزشگاه  یک 
کشید. این  نمی توان از باور به آنها دست 
اتفاقی جادویی است. بازی پیچیده  ای بود، 

اما ما خوب بازی کردیم. کنترل خوبی بر بازی 
داشتیم و این قدرت را داشتیم که تمرکزمان 
را از دست ندهیم. باید از هواداران، باشگاه و 
به ویژه بازیکنان تشکر کنیم چون آنها فصلی 
را پشت سر گذاشتند که هیچ کس انتظارش 

را نداشت. 
   فینال 

سرمربی ایتالیایی رئال مادرید تصریح کرد: 
غ از اینکه هر اتفاقی در  رسیدن به فینال فار
آنجا بیفتد، یک موفقیت است. حالا قهرمانی 
لیگا را جشن خواهیم گرفت. از باشگاه  در لا
لیگا را در میدان  خواستم قهرمانی مان در لا
سیبلس )یکی از اصلی ترین میدان های شهر 
مادرید( جشن بگیریم. جشن قهرمانی جو 

موجود و بازیکنان را تحت تأثیر قرار می دهد. 
   فرشته نجات 

کارلتو در تمجید از مهاجم اسپانیایی اش 
که پس از ورودش به میدان در دقیقه 81 به 
جای فدریکو والورده، فرشته نجات رئالی ها 
شد و با دو گلی که زد بلیت فینال ومبلی را به 
گفت: خوسلو  کرد،  نام سفیدپوشان صادر 
که این تیم هست را  کاملی از آنچه  بازتاب 

نشان داد. او از آن دست بازیکنانی است که 
کمک زیادی به ما کرده اند. آنچلوتی درباره 
اینکه چرا بابت این برد سورپرایز شد، اظهار 
مصدومیت های  فصل  این  چون  داشت: 
زیادی داشتیم. همه در مورد مصدومیت های 
کورتوا و میلیتائو )پارگی رباط صلیبی( صحبت 

می کنند، اما ما هرگز شکایتی نکردیم. تیم از 
این مشکلات استفاده می کند تا شخصیت و 

ارزش هایش را نشان دهد. 
   مردودی گل 

سرمربی رئال مادرید درباره مردود شدن 
گل ماتیس دلیخت در وقت های تلف شده 
این بازی هم اظهار داشت: آن صحنه کاملا 
واضح بود. ممکن بود آفساید باشد و ما به 
ک داور  خاطر سوت داور ایستادیم. مارچینیا
سطح بالایی است. بایرنی ها سر صحنه گل 
کی هستند و ما هم سر صحنه ای  دلیخت شا
کی هستیم، جایی که  که گل ما مردود شد شا
کیمیش در تقابل با ناچو خودش را به زمین 
انداخت. کارلتو درباره چک شدن صحنه گل 
دوم خوسلو اظهار داشت: از روی نیمکت 
گفتم که گل مان قانونی بود. در آن لحظه به 
این فکر می کردم که از این برتری استفاده کنیم 
چون برای من واضح بود که این گل قانونی 
است. رئال مادرید در تاریخ 12 خرداد در 
دیدار فینال لیگ قهرمانان اروپا باید در 
ورزشگاه ومبلی شهر لندن به مصاف 

بوروسیا دورتموند برود. 

تقابل سخت نکونام و ویسی 

 استقلال مقابل ذوب آهن در هفته بیست وششم لیگ برتر 
فوتبال به پیروزی رسید. به نظرم نیمه دوم بسیار طوفانی از 
آبی پوشان دیدیم. استقلال یک کامبک تاریخی زد و این به ما 
ک تر از این حرف هاست و به این  نشان داد که تیم نکونام خطرنا
سادگی تن به شکست نمی دهد. شوت بلانکو ضربه ای سخت به 
پیکره کسانی بود که تا لحظه آخر منتظر توقف استقلال مقابل 
ذوب آهن بودند. بلانکو و ماشاریپوف از آن دست بازیکنان 
کیفیت خارجی هستند که به استقلال پیوستند. ماشاریپوف  با
به خوبی میانه میدان را کنترل می کند و در فاز حمله هم به خوبی 
کمک می کند و بلانکو هم که با آن شوت تمام هواداران را احساسی 
کرد و یک جان تازه به تیم تزریق کرد. همه بازیکنان عالی بودند 
و به همه آن ها تبریک می گویم. درباره داوری این دیدار باید 
بگویم بهترین قضاوت را دیدیم و از نظر من هیچ اتفاق خاصی در 
گر اتفاقی هم افتاده  زمین نیفتاد که از چشم داور پنهان بماند. ا
باشد قطعا داور آن را دیده و تصمیم درست را گرفته. رسانه های 
حریف هر وقت کم می آورند سعی می کنند به یک طریقی تیم را 
وارد حاشیه کنند. همه  این حواشی به این دلیل است که آن ها 
می خواهند استقلال را از هدفش دور کنند تا در این ۴ هفته باقی 
مانده فشار ها روی تیم زیاد شود و داوران را مجبور کنند علیه 
آبی پوشان سوت بزنند. تیم استقلال در هفته بیست وهفتم 
گردان ویسی چاره ای  لیگ برتر، مقابل فولاد به میدان می رود. شا
جز برد نخواهند داشت و برای بقا خواهند جنگید. نبرد پایین و 
بالای جدول حساس دنبال خواهد شد. فولاد حاضر به شکست 
نیست و استقلال هم به این سادگی ها امتیاز از دست نمی دهد. 
نکونام سابقه کار در فولاد را دارد و به خوبی از نقاط ضعف این تیم 
گاه است. یک رقابت تمام عیار را در هفته آینده از 2 تیم شاهد  آ
خواهیم بود. بازیکنان استقلال هماهنگی خوبی با یکدیگر دارند 
و با توجه به اینکه یک سرمربی خوب آن ها را هدایت می کند قطعا 
حرف هم را خواهند فهمید. به نظرم استقلال با ارائه یک بازی 
خوب می تواند 3 امتیاز حساس این بازی را کسب کند. تنها کاری 
که هواداران باید انجام دهند این است که باعث آرامش نکونام و 
تیمش باشیم و از بروز هرگونه حواشی برای تیم جدا خودداری 
کنیم. خداراشکر روح ناصرخان حجازی در باشگاه استقلال است 
و خیلی خوشحالم از این اتفاق که آتیلا در باشگاه صاحب مقام 
شده و برای او آرزوی موفقیت می کنم. بی شک روح حجازی شاد 
کنون از این اتفاق خوشحال است. یقینا نکونام هم از این  شد و ا
اتفاق خوشحال شده و با تمرکز بیشتری فصل را ادامه خواهد داد. 
امیدوارم که در پایان فصل قهرمان شویم و این قهرمانی را به روح 

بزرگ ناصر حجازی تقدیم کنیم. 

محمدمومنی
کارشناسفوتبال


